
Informácia 

 z 8. zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 18. 2. 2010 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Hostia: Ing. J. Maga, S. Baranová 

Rokovanie viedol predseda RŠ JUDr. Miroslav Brtko 

 

Program:  

1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesenia 

  3. Informácia riaditeľa školy 

  4. Rôzne 

  5. Uznesenie 

  6. Ukončenie 

Informácia:  

Riaditeľ ZŠ s MŠ informoval prítomných o výchovno-vyučovacích výsledkoch v prvom 

polroku školskom roku 2009/2010. ZŠ navštevuje 265 žiakov. V prvom polroku bolo 12  

nedostatočných známok, 133 dostatočných známok, 8 znížených známok zo správania 

na 2. stupeň, 1 znížená známka zo správania na 3. stupeň, 132 riaditeľských pochvál, 9  

riaditeľských pokarhaní, 8115 vymeškaných hodín, 21 neospravedlnených hodín. Na 

ďalšej pedagogickej rade sa prerokuje, či v budúcnosti sa budú hodnotiť známkou 

všetky predmety. Oboznámil prítomných – s profesijnou orientáciou žiakov 9. roč., 3 

žiaci končia ZŠ v 8. ročníka, s plánovanými  zmenami v učiteľskom zbore v škol. roku 

2010/2011, rozpočet pre školu na rok 2009 bol podhodnotený, chýbali peniaze pre MŠ 

na rok 2010 je štátny príspevok pre školu 321 956 €. JUDr. Brtko uviedol, že riaditeľ ZŠ 

s MŠ sa môže zúčastňovať zasadnutia obecného zastupiteľstva pri schvaľovaní 

rozpočtu, resp. rozpočet prerokovať s prednostkou OÚ. K. Novotná sa pýtala, za čo sa 

dávajú riaditeľské pochvaly, J. Rázgová informovala, že pochvaly žiaci dostávajú za 

výborný prospech, vzornú dochádzku, reprezentáciu školy v okresných súťažiach, za 

kultúrne programy. R. Lejko konštatoval, že ak strecha na MŠ stále zateká, je nutné 

tento problém riešiť na obecnom zastupiteľstve. JUDr. Brtko navrhol, aby oznamy 

o akciách organizovaných MŠ boli zverejňované na internete. Ing. Maga súhlasil 



s návrhom, všetky oznamy pošle MŠ elektronickou poštou jemu a on ich uverejní na     

internete. J. Birtusová zisťovala, dokedy sa vydávajú obedy v školskej jedálni, lebo 

žiaci, ktorí končia vyučovanie siedmou vyučovacou hodinou, nestíhajú obedy, Ing. 

Maga prisľúbil, že sa urobí náprava. K. Novotná pripomenula, že deti v MŠ dostávajú 

k obedu olúpané ovocie, dávajú ho často do skriniek, zašpiní sa im, Ing. Maga uviedol, 

že budú dostávať celé ovocie alebo v mikroténových vreckách. J. Birtusova navrhla, aby 

sa rodičia žiakov 5. ročníka stretli s pani učiteľkou Strniskovou a ona im vysvetlí systém 

výučby Anglického jazyka, Ing. Maga prisľúbil, že stretnutie zariadi. R. Fajta sa spýtal 

na obsadenosť MŠ a prečo v čase vianočných prázdnin bola MŠ zatvorená, S. Baranová 

uviedla, že MŠ má plný stav detí, cez vianočné prázdniny bolo málo detí, mali kde byť, 

matky sú na MD alebo boli pri starých rodičoch. 


